



要做到最好，就要向最好的學習。

TO BE THE BEST, LEARN FROM THE BEST.

2024粵語虛擬教育

2024 CANTONESE VIRTUAL EDUCATION

日期	時間	程序
4月23日	1:00PM-3:00PM	顏色顯示
六月18	1:00PM-3:00PM	頭髮漂白簡介
10月22日	1:00PM-3:00PM	Elumen同Elumen Play

Date	Time	Program
April 23	1:00PM-3:00PM	Colorance Revealed
June 18	1:00PM-3:00PM	Light Dimensions
Oct.22	1:00PM-3:00PM	Elumen & Elumen Play

東部標準時間嘅所有節目

All programs in Eastern Standard Time

要註冊 · 請單擊/點擊課程並按照說明進行操作

To register click/tap on the class and follow the instructions





課程描述

Class Descriptions

Colorance Reveal—瞭解點解Colorance係適合所有人嘅色水！體驗新嘅色調、配方、色調選項等。額外！瞭解重新構想嘅StyleSign。

Colorance Revealed – Discover why Colorance is color for everyone! Experience new shades, formulations, toning options, and more. Bonus! Get to know the reimagined StyleSign.

Light Dimensions –探索Light Dimensions產品組合。仲好咁了解產品選擇和使用情況。期待配方同專業提示同技巧。

Light Dimensions – Explore the Light Dimensions portfolio. Better understand product choice and usage. Expect formulations and professional tips and tricks.



Elumen & Elumen Play – 讓它留下或放手。進入Elumen染髮嘅世界，創意無國界。

Elumen & Elumen Play – Let it stay or let it go. Enter the world of Elumen haircolor where creativity has no boundaries.



